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Dagsorden for mødet 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Status på strategiske indsatser fra Strategiplan ES2025 
3. Eventuelt 

 
 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt 
 
 
Ad. 2 Status på strategiske indsatser fra Strategiplan ’ES2025’ 
’ES2025’, er instituttets strategiplan, som blev udarbejdet i slutningen af 2019. Planen løber i perioden 
2020 til 2025. Udgangspunktet er en forskningsevaluering fra 2019 samt input fra strategiseminaret i 
december 2019. 
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’ES2025’ har fire hovedoverskrifter, hvor vi inden for hver overskrift arbejder med en række 
handlingsplaner.  
 
Hovedoverskrifterne er: 

• ORGANISATION 
• EDUCATION AND TEACHING 
• SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS (SDG) 
• POSITIONING 

 
Vi har allerede arbejdet med rigtig mange af punkterne og især ORGANISATION og EDUCATION AND 
TEACHING er der sket rigtig meget inden for. Blandt andet er de forskergrupper, der blev dannet i 
begyndelsen af 2020 er et resultat af ’ES2025’ strategien. Lige nu arbejder instituttet 
forskningskommunikationsmedarbejder på at få oprettet forskergrupperne i det nye CMS, vi i løbet af kort 
tid skal indføre på hele universitetet. 
 
Inden for uddannelsesområdet har uddannelsesporteføljen gennemgået en revision, hvor ændringerne 
træder i kraft fra E22. Herudover arbejdes der med nye efter-/videreuddannelsestilbud. Vi arbejder også 
med rekruttering og diversitet blandt andet i samarbejde med IT-Vest. Her er der fokus på alle former for 
diversitet og ikke kun køn. Vi rekrutterer dog stadig kun 14% kvindelige studerende. 
 
I forhold til de problematikker, der blev rejst i forskningsevalueringen, kan vi ved næste evaluering fortælle, 
at vi har ageret på de rejste problemer. Dette har vi nemlig allerede gjort. 
 
TBA opfordrede til, at vi, næste gang vi skal udarbejde ny institutstrategi, er lidt mere forsigtige, så vi har en 
chance for at handle på alle punkter. Dette skal ses i lyset af, at vi samtidig med instituttets egen strategi 
også arbejder ind i både fakultetets strategi og universitetets overordnede strategi. Det er dog ikke sådan, 
at de tre strategier peger i hver sin retning og der er faktisk et forholdsvis stort overlap mellem de tre. Især 
SDG området er repræsenteret i alle de tre strategier. 
 
Det strategisk landskab vi opererer i er: 

• Viden for Verden 2022-2026, fælles for hele AAU 
• TECH-strategi, fælles for TECH fakultet og institutter 
• ES2025, instituttets egen strategi 

 
 
Ad. 3 Eventuelt 
Der var ikke noget at tilføje under punktet eventuelt. 
 
 
Referatet er godkendt 
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